

Remit & Rush Campaign

عرض حوّل الأموال واكسب المكافآت

A) The Offer:

When remitting with Al Hilal Bank Instant Transfer, get AED 25 cashback on 2nd transaction and additional AED 25 on 5th transaction with a minimum transfer transaction amount of AED 1,000 each per beneficiary.

B) Eligibility Criteria:

During the campaign period all customers (Both new to bank and existing customers) remitting minimum AED 1,000 per transaction per beneficiary will qualify for AED 25 cashback on the 2nd transfer and additional AED 25 cashback on the 5th transfer. Multiple transactions to the same beneficiary (same name) will be considered as one transfer transaction.

All 5 transactions during the campaign period should be to a unique beneficiary (different name). All 5 transactions should be with AED 1,000 transaction amount per transaction. If the 1st, 3rd and 4th transaction amount is less than AED 1,000 then average transaction across all 5 transactions has to be AED 5,000. In all cases, the 2nd and 5th transfer transactions must meet the minimum transfer amount (refer to the illustrative examples below).

E.g. 1

Transfer Transaction Number	Transfer Amount	Beneficiary Name
1	AED 1,000	A
2	AED 1,000	B
3	AED 1,000	C
4	AED 1,000	D
5	AED 1,000	E

Customer in above example qualifies for AED 25 for transaction 2 and qualifies AED 25 for transaction 5. Total cashback AED 50.

E.g. 2

Transfer Transaction Number	Transfer Amount	Beneficiary Name
1	AED 1,000	A
2	AED 1,000	B
3	AED 3,000	C
4	AED 700	D
5	AED 500	E

Customer in above example qualifies for AED 25 for transaction 2. Transaction 5 does not meet the criteria.

أ) العرض:

عند استخدامك خدمة التحويل الفوري من مصرف الهلال، تحصل على استرداد نقدي بقيمة 25 درهماً على التحويل الثاني، و25 درهماً أخرى على التحويل الخامس، على أن يكون الحد الأدنى في كل معاملة تحويل 1,000 درهم لكل مستفيد.

ب) معايير الأهلية:

خلال فترة العرض، يكون جميع المتعاملين (الجدد والحياليين) الذين يقومون بتحويل مبلغ لا يقل عن 1,000 درهم لكل معاملة ولكل مستفيد مؤهلين للحصول على استرداد نقدي بقيمة 25 درهماً على التحويل الثاني، و25 درهماً أخرى على التحويل الخامس. يتم احتساب التحويلات المرسلة لنفس المستفيد (نفس الاسم) كمعاملة تحويل واحدة.

يجب أن تكون جميع التحويلات الخمس خلال فترة العرض إلى مستفيدين مختلفين (أسماء مختلفة) بحد أدنى 1,000 درهم لكل معاملة، وإذا كانت معاملة التحويل الأولى والثالثة والرابعة أقل من 1,000 درهم سيتم حساب متوسط مبلغ التحويل في المعاملات الخمس حيث ينبغي ألا تقل عن 5,000 درهم، وفي جميع الحالات ينبغي أن تستوفي معاملات التحويل الثانية والخامسة الحد الأدنى من مبلغ التحويل (ينظر الأمثلة التوضيحية أدناه).

المثال الأول

رقم معاملة التحويل	مبلغ التحويل	اسم المستفيد
1	AED 1,000	(أ)
2	AED 1,000	(ب)
3	AED 1,000	(ج)
4	AED 1,000	(د)
5	AED 1,000	(هـ)

المتعامل في المثال أعلاه مؤهل للحصول على استرداد نقدي بقيمة 25 درهماً على التحويل الثاني، و25 درهماً أخرى على التحويل الخامس. إجمالي مبلغ الاسترداد النقدي 50 درهماً.

المثال الثاني

رقم معاملة التحويل	مبلغ التحويل	اسم المستفيد
1	AED 1,000	(أ)
2	AED 1,000	(ب)
3	AED 3,000	(ج)
4	AED 700	(د)
5	AED 500	(هـ)

المتعامل في المثال أعلاه مؤهل للحصول على استرداد نقدي بقيمة 25 درهماً على التحويل الثاني، غير أن التحويل الخامس لا يستوفي معايير الأهلية المطلوبة.

Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates and by the Securities and Commodities Authority under license 601035, to practice the activity of Promotion.

Proudly part of
the ADCB Group

بنك أبوظبي التجاري
ADCB

E.g. 3

Transfer Transaction Number	Transfer Amount	Beneficiary Name
1	AED 1,000	A
2	AED 500	B
3	AED 3,000	C
4	AED 1,000	D
5	AED 1,000	E
6	AED 1,000	F

Transaction 2 does not meet the criteria. Customer in qualifies for AED 25 for transaction 5.

E.g. 4

Transfer Transaction Number	Transfer Amount	Beneficiary Name
1	AED 1,000	A
2	AED 1,000	B
3	AED 3,000	C
4	AED 1,000	D
5	AED 1,000	C

Customer qualifies for AED 25 for Transaction 2. Transaction 5 does not meet the criteria.

- Campaign period:** This offer is valid until August 31, 2025, continuation of the offer will be at the discretion of the bank.
- Every customer meeting the eligibility criteria get AED 25 cashback on the 2nd transaction and AED 25 on the 5th transaction. Cashback amount is capped at AED 50 per customer during the campaign period.
- The cashback amount will be credited to the customer account with Al Hilal Bank. The account has to be valid and active at the time of cashback credit.
- If the account is not active, then cashback cannot be availed.
- The qualifiers will receive the cashback amount within 60 working days after the end date of the campaign.
- Transactions requiring refund/chargeback will be excluded from this campaign and will not qualify for the cashback.
- Remittance fees waived across all corridors for transaction amount greater than AED 500. Remittance fees will be charged for transaction amount AED 500 and lower.
- The above clauses are pertaining to the cashback campaign only. Please refer to the service Terms and Conditions for other details.
- Al Hilal Bank can amend the terms and conditions at its sole discretion with a 60 days advance notice through the available means of communication.

المثال الثالث

رقم معاملة التحويل	مبلغ التحويل	اسم المستفيد
1	AED 1,000	(أ)
2	AED 500	(ب)
3	AED 3,000	(ج)
4	AED 1,000	(د)
5	AED 1,000	(هـ)
6	AED 1,000	(و)

التحويل الثاني في المثال أعلاه لا يستوفي معايير الأهلية المطلوبة. ومع ذلك، المتعامل مؤهل للحصول على استرداد نقدي بقيمة 25 درهماً على التحويل الخامس.

المثال الرابع

رقم معاملة التحويل	مبلغ التحويل	اسم المستفيد
1	AED 1,000	(أ)
2	AED 1,000	(ب)
3	AED 3,000	(ج)
4	AED 1,000	(د)
5	AED 1,000	(هـ)

المتعامل في المثال أعلاه مؤهل للحصول على استرداد نقدي بقيمة 25 درهماً على التحويل الثاني، غير أن التحويل الخامس لا يستوفي معايير الأهلية المطلوبة.

- فترة العرض:** هذا العرض سار إلى تاريخ 31 أغسطس 2025، واستمراره تخضع لتقدير المصرف.
- يحصل كل متعامل يستوفي معايير الأهلية على استرداد نقدي بقيمة 25 درهماً على التحويل الثاني و25 درهماً أخرى على التحويل الخامس. الحد الأقصى لمبلغ الاسترداد النقدي لكل متعامل خلال فترة العرض هو 50 درهماً.
- يُضاف مبلغ الاسترداد النقدي إلى حساب المتعامل في مصرف الهلال، ويجب أن يكون الحساب سارياً ونشطاً وقت إيداع المبلغ.
- في حال كان الحساب غير نشط، لن يكون المتعامل مؤهلاً للحصول على مكافأة الاسترداد النقدي.
- يحصل المتعاملون المؤهلون على مبلغ الاسترداد النقدي خلال 60 يوم عمل من تاريخ انتهاء العرض.
- المعاملات التي تتطلب استرجاع أو رد مبالغ التحويل تستبعد من هذا العرض ولن تعتبر مؤهلة لحساب مكافآت الاسترداد النقدي.
- تُعفى معاملات التحويل من الرسوم إذا تجاوز مبلغ التحويل 500 درهم، بينما تُفرض رسوم التحويل على المعاملات التي تبلغ قيمتها 500 درهم أو أقل.
- البنود المذكورة أعلاه تتعلق بعرض الاسترداد النقدي فقط. لمزيد من التفاصيل، يُرجى الاطلاع على الشروط والأحكام الخاصة بالخدمة.
- يحق لمصرف الهلال تعديل الشروط والأحكام وفقاً لتقديره المطلق مع تقديم إخطار مسبق مدته 60 يوماً من خلال وسائل التواصل المتاحة.

Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates and by the Securities and Commodities Authority under license 601035, to practice the activity of Promotion.

Proudly part of
the ADCB Group

بنك أبوظبي التجاري
ADCB